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I. Обявяване на откриването  
Кристиан Иванов обяви началото на общото събрание на ФСС в 19:18 ч. на 

05.10.2023г. в Заседателната зала на ФМИ. 

 

II. Проверка за кворум 
Секретариатът извърши проверка за кворума. 

 
Присъстващи:  

Ангел Пенчев 

Антония Христова 

Антония Ваклинова 

Божидара Каличкова 

Велислава Върбанова 

Виолета Секулова 

Гергана Петрова 

Ивайло Кънчев 

Йоанна Кръстева 

Камелия Цанкова 

Кристиан Иванов 

Кристина Стоянова 

Петя Георгиева 

Пламена Илиева 

Радослав Каратанев 

Росица Тодорова 

Християн Денков 

 

Извинени: 

Гергана Ангелова 

 

Гости: 

Лора Дубина 

Георги Чолов 

Виктор Тодоров 

 

 

III. Одобряване на дневния ред: 



 

1. Freshers' Weekend: FMI Edition recap 

2. Календар на събитията 

3. Хелоуин събитие 

4. FMI All-Stars 

5. Изборна комисия 

6. Други 

 

Дневният ред беше одобрен единодушно (15 гласа).  

 

IV. Freshers’ Weekend: FMI Edition - recap 

 

https://docs.google.com/document/d/1TeV8WQMzH8H4lBm0KqfcZBufQqhGXWP

Um3-AFVdG81k/edit?usp=share_link 

 
Допълнение: 

На играта Final destination много хора се познаваха, не е било толкова “случайно” 

групирането по отбори; 

 

V. Календар на събитията 2023/2024 
 

Freshers’ Weekend - края на септември 

FMI Sports Tournaments - октомври 

Избори за нови членове на ФСС - октомви 

Nights of Horror - Halloween  

Best of All Stars - ноември 

Коледно събитие - декември 

Личностно развитие - (февруари) след 

сесията 

Google Hashcode - в зависимост кога се 

състои 

FMICodes - март 

Algorithmic Clash + Математическо 

състезание -  

Личностно развитие - април 

Game Olympics - май 

Treasure hunt? 

 

● Спонсорство от Декатлон за спортно събитие; От Декатлон искат ориентировъчна 

дата всяка година; 

● Предложи се спортното събитие да е поне 2-3 седмици след Фрешърс - 

припокриват се събитията, от което се получават проблем с парите, липса на 

доброволци, трудно намиране спонсори; 

● Предложение на Петя All-Stars и спортното събитие да се разменят в календара - 

All-Stars да през октомври, а спортното събитие през ноември; Предложение за 

спортното да е 11-24 ноември; 

● Кристиан предложи парите за All-Stars да идват от СС; 

https://docs.google.com/document/d/1TeV8WQMzH8H4lBm0KqfcZBufQqhGXWPUm3-AFVdG81k/edit?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/1TeV8WQMzH8H4lBm0KqfcZBufQqhGXWPUm3-AFVdG81k/edit?usp=share_link


● Предложение на Петя, ако има проблем с датите за спортното събитие, 

хелоуинския филм да бъде прескочен; 

Предложението да се разменят All-Starts и спортното събитие се гласува чрез явен вот и 

беше одобрено единодушно (17 гласа). 

 

 

VI. Halloween събитие 
● Петя разказа как е минало събитието миналата година и какви са очакваната 

ангажименти на работната група; 

● За съставяне на работна група бяха предложени Ивайло, Християн, Камелия ; 

Предложението за работна група беше прието единодушно (17 гласа). 

 

VII. FMI All-Stars 
● Кристиан разказа как е минавало събитието минали години; 

● Идея да се повторят лекторите от миналите години; 

● Кристина сподели предложението на Шериф Кунч (магистър), който желае да 

изнесе лекция в сферата на работата му; 

● Работна група - Пламена, Божидара, Петя, Радослав, Йоанна; 

Предложението беше прието с 16 гласа да, 0 - не, 1 - въздържал се. 

 

VIII. Изборна комисия 
● Кристиан обобщи, че настоящият състав на ФСС е 18 човека. Предложи изборната 

комисия да е 5 човека, като той е един от тях. 

● Предложено беше да има филтриране на кандидатите чрез интервю. Кристиан 

допълни защо това би било проблематично. Пламена също така допълни защо 

интервютата не са задължително добър филтър .Пламена изложи, че интервютата 

сами по себе си са вид филтрация, защото част от хората кандидатирали се са се 

отказали от интервюто и съответно от цялата си кандидатура. Също така изяви 

мнението, че филтрирането от ФСС не задължително би било коректно. 

● Християн предложи да се промени интервюто - да се вкарат въпроси тип “Какво би 

направил в тази ситуация?” 

● Кристиан предложи да се организира обща среща с всички кандидати. 

● Виолета спомена за потенциалният проблем, че трима от членовете на КС са 

четвърти курс и ще трябва да им се намерят замесници. 

● Виктор подчерта, че въвеждането на филтрация при кандидатите строго 

противоречи с правилника на ФСС.  

● Гергана предложи идеята на новите членове, след влизане във ФСС, да им се дадат 

задачи от всички комисии, така че да направят собствена преценка базирана на 

истински задачи, а не само на описанието на комисии. 

● Антония Христова предложи да има опцията за оттегляне на кандидатури. 

● Виктор предложи на Фрешърс да се рекламира отвореното събрание за 

първокурсниците; 

● Изборна комисия Кристиан, Виолета, Християн, Антония Христова, Росица; 

 



Предложението за състава на изборната комисия се гласува чрез явен вот и беше одобрено 

единодушно (17 гласа). 

 

IX. Други 

1. Проблем с КККО 
● Виолета апелира за помощ, членове на ФСС да се включат в срещата с 

организаторите на кръжока по математика; 

● Виолета като председател на КККО обясни плюсовете и минусите за 

членовете на комисията с извод, че ползите от членството са повече; 

● Антония Ваклинова даде идея да се изяснят условията около учителския 

модул; 

● Гергана предложи да се изяснят разликите в програмите на СИ, КН, ИС и да 

се разбият стигмата и митовете; 

● Виктор сподели проблема с прекъсването и записването на избираемите; 

● Виолета предложи да се засекратят имената в молбите за продължаване; 

● Към КККО се включват Антония Христова и Камелия Цанкова; 

 

2. Колаборация между ФСС и Олег Константинов 
● Филмова вечер с филмите на студентите от неговата избирaема; 

Предложението беше одобрено единодушно (17 гласа). 

 

3. Избори на СС - Кристиан обобщи дейността на СС и сподели течащите избори за 

запълване на бройката на СС; 

 

4. Спортно събитие - организаторите апелираха членовете на ФСС да се запишат в 

таблицата за доброволци и да има повече активност от всички тях; 
 

5. КСНХ - Да има повече тиймбилдинг игри; 

 

 

 

X. Закриване на заседанието 
Кристиан Иванов закри заседанието в 21:05 ч.. 

 

Главен секретар:................................................. 

/ Гергана Петрова / 

 

Председател:................................................. 

/ Кристиан Иванов / 

 


